
 

Treść zapytania radnej Katarzyny Lubiak 
w sprawie funkcjonowania kas biletowych na trasie Kolei Mazowieckich Warszawa 
Wileńska-Tłuszcz 

Na podstawie § 22 ust. 1 i 2 Regulaminu Obrad Sejmiku składam zapytanie dotyczące 
funkcjonowania kas biletowych na trasie Kolei Mazowieckich Warszawa  Wileńska – 
Tłuszcz. 
W związku z doniesieniami prasowymi, a także ogłoszeniami Kolei Mazowieckich, 
umieszczonymi na drzwiach kas biletowych (zał. 1), informującymi o zamknięciu kas, 
proszę o informację: 
- Co jest przyczyną zamknięcia od dnia dzisiejszego kas na stacjach: Ząbki, Kobyłka 
Ossów, Kobyłka, Dobczyn, Klembów. 
- Dlaczego, pomimo wybrania najkorzystniejszej oferty na realizację zadania i wyboru 
firmy AKCES S.C. z Warszawy, która zobowiązała się świadczyć usługę od dnia 01 
października 2019 do 30 września 2023 r. kasy zostały zamknięte – do odwołania. 
- Kiedy zatem zostaną otwarte kasy biletowe znajdujące się na wyżej wspomnianych 
stacjach? 

 


